

Capsicum, Garlic & Parsley

100 capsules, Herbal combination, Stock No. 829-9

Capsicum, Garlic & Parsley is a herbal combination that focuses its action primarily on the circulatory system by enhancing circulation and strengthening cardiovascular functions.

Did you know?

Capsicum, garlic and parsley are three of the most popular aromatic herbs used in the kitchen to enhance flavouring and promote better digestion.

In many parts of the world, capsicum, with its fiery taste, garlic, the “stinking rose,” and parsley, the breath freshener, are used as daily staples just like wholesome homemade bread.

NSP Advantage

100 capsules. Herbal Combination.

Ingredients: 500 mg combination of the finest garlic (*Allium sativum*) bulb, parsley (*Petroselinum crispum*) herb and capsicum (*Capsicum annuum*) fruit. Contains naturally-occurring amounts of phosphorus, potassium, protein, riboflavin, vitamin A, and zinc.

Recommendation: Take one capsule with a meal three times daily

Features & Benefits

- Contains herbs known to increase circulation and stimulate perspiration.
- Garlic is a natural antibiotic that has been studied for its ability to fight infections. Normalizes blood pressure. Garlic helps treat bacterial and fungal infections and helps maintain cardiovascular health.
- Garlic has also been shown to nutritionally support the circulatory system, helping normalize blood pressure. Some investigators report the circulatory benefits of garlic have resulted in reduced blood cholesterol in some cases.
- Capsicum, a warming herb, increases the production of digestive fluids and has traditionally been used for chronic chills, colds, fever, indigestion and poor circulation.
- Capsicum has also seen traditional use in dealing with poor circulation and varicose veins.

Capsicum, Ail et Persil

100 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 829-9

Capsicum, Ail et Persil est une combinaison d'herbes qui concentre son action avant tout sur le système circulatoire en améliorant la circulation et en renforçant les fonctions cardiovasculaires.

Saviez-vous que?

Le capsicum, l'ail et le persil sont parmi les trois aromates les plus populaires en cuisine pour donner du piquant, améliorer le goût et favoriser une meilleure digestion.

Dans de nombreuses régions du monde, le capsicum, avec son goût très épicé, l'ail, la "rose puante", et le persil, le rafaîchisseur d'haleine, sont utilisés comme nourritures de base tout comme le bon pain de fabrication artisanale.

Avantages NSP

100 capsules. Combinaison d'herbes.

Ingrédients: 500 mg de bulbe d'ail (*Allium sativum*), persil (*Petroselinum crispum*) et fruit du capsicum (*Capsicum annuum*) de la meilleure qualité.

Contient des quantités de phosphore, potassium, protéines, riboflavine, vitamine A et zinc présents naturellement.

Mode d'emploi: Prendre une capsule au repas trois fois par jour.

Caractéristiques et Bienfaits

- Contient des herbes connues pour accroître la circulation et stimuler la transpiration.
- L'ail est un antibiotique naturel utilisé pour sa capacité à combattre les infections. Il normalise la tension artérielle.
- L'ail a aussi démontré qu'il soutient, par voie nutritionnelle, le système circulatoire, aidant ainsi à normaliser la tension artérielle. Certains chercheurs signalent que les bienfaits de l'ail pour la circulation se traduisent en certains cas en diminution du cholestérol sanguin.
- Le capsicum, une herbe réchauffante, augmente la production de sucs gastriques et a été utilisé traditionnellement en cas de frissons chroniques, rhume, fièvre et indigestion.
- Le capsicum a aussi été utilisé traditionnellement en cas de mauvaise circulation et de varices.